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Het verslag wordt vastgesteld.

Notitie Informed Consent

VWS geeft een toelichting op de notitie en geeft aan dat er enige ruis over de notitie is ontstaan. Al

een tijd wordt er gewerkt om het toevoegen van invulvelden goed geregeld te krijgen voor wat

betreft de financiering. In essentie ligt de opdrachtverlening bij JGZ-organisaties en is het aan

VWS om de financiering te regelen. Als iedere partij zijn verantwoordelijkheid neemt, wat is dan

het probleem?

De JGZ geeft aan de uitspraken goed te kunnen plaatsen: ICT en financiering. Volgens het RIVM

heeft Nictiz een uitwerking gemaakt maar moet er nog een slag worden gemaakt. Geeft iedere JGZ-

organisatie afzonderlijk een opdracht of wordt het een gezamenlijke opdracht? Als de financiering

geregeld is, gaat de JGZ het doen, aldus de JGZ.

Er is met VWS afgesproken dat de financiering van het Informed Consent via het gemeentefonds

gaat lopen. Dat betekent dat gemeenten geld krijgen voor de softwareaanpassing. Gemeenten

zullen hiervoor aanvullende afspraken met de JGZ-organisaties maken. De VNG is bezig met een

digitaliseringsbeheerstructuur voor de DD JGZ en informed consent. Voor wat betreft de

beheerstructuur stuurt de VNG een brief aan de betrokken organisaties met het verzoek binnen

een half jaar met een voorstel voor een beheerplan te komen. De JGZ geeft aan dat het

beheerdocument en informed consent los van elkaar gezien kan worden. VWS bevestigt dat.
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Afspraken

* VNG legt contact met VWS om te komen tot een duidelijke afspraak en besluit over financiering

en plan van aanpak. Uitgangspunt hierbij is toevoeging aan het gemeentefonds.

¢ In het najaar ligt er een plan van aanpak met tijdslijn en begroting (Nictiz/JGZ) zodat VWS en

VNG de financiering met BZK kunnen inregelen.

e JGZ (ActiZ en GGD GHOR NL) zijn opdrachtgevers aan NICTIZ en ICT-leveranciers

« Het RIVM geeft een signaal als er een kink in de kabel komt.

Notitie Bouwstenen RVP en JGZ-corona thermometer

De JGZ geeft een toelichting. Aan de achterban is gevraagd hoe het loopt met de corona. De

thermometer is een weergave van de reflecties. Het komt erop neer dat er meer eenduidigheid en

perspectief wordt gevraagd, inclusief financiéle keuzes. En welke keuzes moeten we maken. Ook is

aan de achterban gevraagd hoe zij aankijkt tegen het RVP (knelpunten, verbeterpunten,

vernieuwing) en dat is weergegeven in de bouwstenen RVP-notitie. Dit kan worden mee genomen

in de verkenning naar de RVP-infrastructuur (door RVS).

JGZ-professionals zijn aan het zoeken naar de nieuwe werkelijkheid rondom corona-maatregelen.

De JGZ geeft aan dat deze tijd ook kansen biedt. Zo kan er bv. bij het e-consult een huiselijke

sfeer ontstaan zodat mensen meer gaan vertellen; individuele vaccinatie in plaats van massa-

vaccinatie biedt ook kansen. Tegelijkertijd vraagt dit ook meer tijd. De JGZ ziet deze ‘post-crisis-

tijd’ tijd ook als een transformatie-periode. Een deel ligt bij de JGZ zelf maar vraagt ook iets van

de andere partners. Volgens de JGZ zou het mooi in een bestuurlijk akkoord passen. Je geeft dan

VWS zegt dat dit punt ook in het BO van juni aan de orde is gekomen. Er is toen uitgesproken dat

het belangrijk is preventietaken en de JGZ weer goed op te pakken tegen de achtergrond dat

medewerkers zijn ingezet tegen corona; de staatssecretaris heeft zijn steun hiervoor uitgesproken.

VWS steunt de uitspraak dat dit moment te benutten voor de JGZ om te transformeren.
Ook moet er worden nagedacht over de volgorde van vaccinaties en de timing. Dat zouonderdeel

van het bestuurlijk akkoord kunnen worden. De JGZ geeft aan het belangrijk te vinden eenzelfde

beeld te hebben waar we met z'n allen naar toe werken. VWS geeft aan dat dit een vervolg zou

kunnen zijn op de verkenning waar de RVS nu mee bezig is (oplevering in het najaar verwacht)

Afspraak

.

Naast de kansen die corona biedt zit er ook nog een financiéle component aan. VWS geeft aan dat

de meerkosten corona voor rekening van het rijk komen. AEF heeft voor een periode van een half

jaar de kosten van de GGD’en in beeld gebracht. Dit met het oog op de bevoorschotting. Hier zijn

de ‘ActiZ’ organisaties niet in meegenomen. Het is logisch om ook voor deze organisaties eenzelfde

werkwijze te volgen. Dus AEF gaat dezelfde opdracht voor ActiZ organisaties uitvoeren.

VWS geeft aan dat er in augustus/september een extra bestuurlijk overleg komt over de spelregels

m.b.t. de precieze afrekening. NB: dit overleg is naar voren gehaald en vindt nu op 14 juli plaats.
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Ter informatie:


